
 
 

 

 

 

PONDĚLÍ   Šest míčů od titulu se prostějovský stroj zadrhl, bojovnost KP slavila úspěch 

VK Královo Pole – VK Prostějov 3:2 (19:25, 25:15, 24:26, 25:20, 15:8)  stav série 1:2 
Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Já bych chtěla hrozně moc poděkovat fanouškům, kteří dnes 

přišli, protože kulisa byla neskutečná. Myslím, že tady bylo nejvíc fanoušků úplně ze všech našich zápasů a rozhodně se 

měli na co dívat, protože dnes bylo vidět, že jsme si finále všichni moc užili. Obrátily jsme skoro neobratitelný zápas a 

Prostějovu jsme nedovolily znovu na naší půdě vyhrát. Jsme rády, že jsme sérii prodloužily, daly jsme do ní všechno, 

celé naše srdíčko a těšíme se na další zápas v Prostějově.“ 

Richard Wiesner (trenér VK Královo Pole): „Dnes se opět ukázala neuvěřitelná soudržnost a bojovnost našeho 

týmu. Dokázali jsme otočit těžký zápas a dovést ho až k vítězství. Děvčatům moc děkuji za předvedený výkon a 

fanouškům za to, že dorazili v tak velkém počtu, a vytvořili v tomto finálovém souboji opravdu neuvěřitelnou 

atmosféru. Věřím, že ani ve čtvrtek ještě série neskončí.” 

Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „V dnešním utkání jsme chtěly sérii ukončit a ve čtvrtém setu jsme za 

stavu 16:19 měly velkou šanci. Bohužel jsme ale zazmatkovaly, asi jsme tak moc chtěly, udělaly jsme víc chyb a 

neustály to. Soupeřky jsme v tu chvíli pustily do hry, ty nás zatlačily servisem a my jsme je nedokázaly ubránit. Královo 

Pole zaslouženě vyhrálo, ve čtvrtek ale půjdeme do utkání znovu naplno a budeme chtít sérii ukončit doma.“ 

Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Do stavu 16:19 ve čtvrtém setu jsme měli velkou šanci, bohužel jsme ale 

vedení nevyužili. KP Brno výborně podávalo a výrazně se zlepšilo v obraně v poli. Udělalo šňůru, postupně se dostalo 

nad nás a od té chvíle bylo lepším týmem. Dnes Královo Pole zaslouženě zvítězilo.“ 

 

ČTVRTEK     Po spanilé jízdě play-off UNIQA extraligy žen slaví Prostějov mistrovský titul 
 

Je dobojováno! Prostějovské 

volejbalistky vedly ve finálové sérii 

UNIQA volejbalové extraligy žen 

2021/22 nad Královým Polem 2:1 na 

utkání a čtvrté vzájemné střetnutí 

hrály doma v hale Národního 

sportovního centra Prostějov, kde 

mohly na druhý pokus odšpuntovat 

svou mistrovskou euforii. Což se jim 

po čtyřech setech za fantastické 

divácké atmosféry podařilo! 

Hanácký klub tím získal jedenáctý 

titul ve své teprve patnáctileté 

historii!! I brněnské družstvo ale 

odvedlo maximum, také zaslouží 

kredit. Zlaté i stříbrné medaile a obří 

pohár vítězkám předali předseda 

Českého volejbalového svazu Marek 

Pakosta, primátor Statutárního města 

Prostějov František Jura a šéf 

správní rady letošního premianta 

soutěže Petr Chytil. 

VK Prostějov – VK Královo Pole 3:1 (25:14, 22:25, 25:18, 25:22) 
Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Do utkání jsme vstoupily statečně, v úvodním setu Brno přehrály velkým 

rozdílem. Ve druhé sadě jsme ale začaly chybovat a soupeř nás tlačil servisem, dlouho jsme ztrácely hodně bodů. 

Potom se nám dařilo dotahovat, úplný závěr jsme však už nezvládly. Nicméně od třetího setu jsme znovu dokázaly hrát 

svůj kvalitní volejbal, díky tomu držely Královo Pole stále pod sebou a dovedly jak dnešní utkání, tak celou sérii do 

vítězného konce. Nádherný úspěch!“ 

Výsledkový servis č. 31      do 1. 5. 2021 

 



Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „První set jsme zvládli skvěle, ale ve druhém přišel propad a už se nepovedlo 

zlikvidovat velkou ztrátu. Od třetí sady jsme však byli zase lepší. Holky dobře podávaly, přihrávaly i bránily, v útoku se 

opět prosazovalo mnohem častěji víc našich krajních hráček. A jakmile jsme eliminovali soupeřovu střeďačku Terezu 

Hrušeckou, rostla naše převaha. Až v závěru bojovný soupeř dotahoval, bylo důležité neudělat víc chyb než on. Pořád 

jsem věřil a vyšlo to. Jde o obrovský úspěch prostějovského volejbalu a z mého pohledu nejcennější titul, protože je 

nečekaný. Celý tým zaslouží absolutorium!“ 

Daniela Digrinová (kapitánka VK Královo Pole): „Já jsem teď plná emocí. Na jednu stranu cítím smutek, ale 

Prostějov si zlato určitě zasloužil. Byl skvělý a moc mu gratuluju. Zároveň chci strašně poděkovat našim fanouškům, 

celému realizačnímu týmu i hlavně všem holkám, protože co jsme v téhle sezóně dokázaly, to je úžasné a budu si to 

pamatovat do konce života. Vůbec nejsme zklamané, navíc máme co zlepšovat do dalšího roku.“ 

Richard Wiesner (trenér VK Královo Pole): „Hodnotit zápas není teď z mého pohledu vůbec důležité, už je 

dobojováno. I přes porážku máme obrovskou radost z toho, co jsme dokázali. A všem děvčatům i kolegům z týmu patří 

obrovské díky, jakým způsobem jsme společně tuhle sezónu zvládli navzdory veškeré nepřízni osudu. Pro nás je dřívější 

triumf v Českém poháru a teď extraligové stříbro nádherný výsledek. Samozřejmě gratulujeme Prostějovu k titulu, ve 

finále se ukázal být lepším družstvem. My jsme z různých důvodů tak dobře připraveni nebyli a aspoň máme výzvu pro 

příští ročník.“ 
………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

STŘEDA     Lvi se v premiérovém finále obhájce titulu nezalekli, k bronzu má blíže Jihostroj 
Finále letošního ročníku extraligy mužů mezi Karlovarskem a pražskými Lvy odstartovalo na palubovce loňského 
obhájce prvenství. Úvodní duel nabídl vyrovnaný souboj, který musela rozhodnout až zkrácená hra. Z první výhry, 
v sérii hrané na tři vítězná utkání, se nakonec radovali Pražané. Bojovat se začalo i o třetí místo. Jihostroj potvrdil roli 
mírného favorita a porazil Odolenu Vodu 3:0. Velkou měrou se na vítězství podílel i kapitán Jihočechů Radek Mach, 
pro kterého to možná bylo úplně poslední utkání v jeho bohaté extraligové kariéře před domácím publikem (nakonec 
to poslední mač doma nebyl). 

VK ČEZ KARLOVARSKO – VK LVI PRAHA 2:3  (25:19, 22:25, 25:21, 17:25 a 14:16) 
Daniel Pfeffer (kapitán Karlovarska): „Vyrovnaný zápas. Škoda ve třetím setu, že jsme nechytli začátek, pak jsme 

tekli celý set. Myslím si, že jsme dnes nepřihrávali tak, jak jsme zvyklí. Jedeme dál, ta série může být dlouhá. Jdeme 

urvat výhru do Prahy.“ 

Jiří Novák (trenér Karlovarska): „Gratulace Praze k vítězství. Byl to zajímavý zápas. Nám ze čtyř dlouhých setů 

nevyšli tři začátky, a i když jsme dva takovéhle sety vyhráli, tak jsme opravdu zbytečně nechali Prahu dobře vstoupit do 

tohohle zápasu. Myslím si, že ke konci se začal hrát trochu víc volejbal. Ty první sety byly více o servisu, ale my jsme 

malinko technicky odcházeli. Měli jsme horší příjem a byli jsme i míň disciplinovaní na bloku. Do budoucna lepší vstup 

do zápasu a budeme se s Prahou hold přetlačovat.“ 

Jakub Janouch (kapitán Lvů): „Extrémně vyrovnaný zápas. Sety se hodně rozhodovaly na servisu. My jsme měli ve 

výsledku trochu lepší obranu. Máme jedno vítězství, to nic neřeší. Musíme zregenerovat a doma vlítnout zase do 

zápasu a vyhrát.“ 

Tomáš Pomr (trenér Lvů): „Hrozně těžký zápas, přelévalo se to z jedné strany na druhou a myslím si, že ta kvalita se 

v dalších utkáních ještě zvedne. Jsem hrozně rád za vítězství a myslím si, že máme potenciál se ještě zlepšit.“ 

 

VK JIHOSTROJ ČESKÉ BUDĚJOVICE – AERO ODOLENA VODA  3:0  (25:21, 25:22, 25:23) 
Radek Mach (kapitán Jihostroje): „První dva sety jsme odvedli výborný týmový výkon. Chvílemi nás soupeř tlačil, ale 

my jsme zápas dokázali ubojovat. Udělali jsme první krok a doufám, že se nám povede i druhý.“ 

René Dvořák (trenér Jihostroj): „Vítězství jsme vybojovali. Cením si toho, že nám pomohli hráči, kteří přišli ze 

střídačky. Bylo to fyzicky náročné a my máme dva dny na to, abychom se dali fyzicky do kupy a zregenerovali. Tento 

výkon se pokusíme zopakovat i na hřišti Odoleny Vody.“ 

Matyáš Démar (kapitán AERA: „Myslím, že jsme byli málo úderní na útoku a Budějovice v něm byly lepší. Jinak to 

byl podle mě vyrovnaný zápas a škoda, že nám soupeř v každém setu odskočil o dva tři body a pak už jsme ztráty 

nedokázali dotáhnout.“ 

Martin Kop (trenér AERA): „Výsledek 3:0 vypadá jasně, ale všechny sety šly do koncovek. Nemyslím, že jsme byli 

horší na přihrávce ani v obraně. Asi jsme ale měli horší efektivitu v útoku. Neodpustím si říct, že takový zápas si 

zaslouží challenge, protože ne všechny rozhodnutí byly podle mě korektní.“ 



SOBOTA Jak souboj o zlato UNIQA extraligy mužů, tak i o bronz se pěkně zamotává 

Karlovarsko před vyprodanou UNYP arénou vrátilo pražským Lvům porážku z prvního zápasu                   

a finálová série UNIQA volejbalové extraligy mužů se vrací do Karlových Varů za stavu 1:1. Stejně tak 

i Odolena Voda si poradila s úřadujícím vicemistrem z Českých Budějovic a o zisku bronzových 

medailí tak bude rozhodovat až třetí zápas série na jihu Čech. 

Finále extraligy se po 

29 letech vrátilo do 

Prahy. Natěšení 

fanoušci do 

posledního místečka 

zaplnili Unyp arenu. 

Jejich miláčci jim 

tentokrát radost 

neudělali, 

Karlovarsku podlehli 

0:3. Úřadující mistři 

se radovali až ve 

čtvrtém vzájemném 

duelu se Lvy v 

sezoně. O to více, že 

finálovou sérii 

srovnali na 1:1. 

VK LVI PRAHA – VK ČEZ KARLOVARSKO 0:3 (23:25, 21:25, 20:25)     stav série 1:1 
Jakub Janouch (kapitán Lvů): „Prohráli jsme doma 0:3, což bolí. Takovou situaci už ale známe a určitě nás nepoloží. 

Musím uznat, že Karlovarsko bylo tentokrát lepší. Přestože jsme bojovali po celé utkání, tak ho rozhodla koncovka 

prvního setu. Chtěl bych moc poděkovat fanouškům, jelikož byli fantastičtí. I kvůli nim bojujeme dále.“ 

Tomáš Pomr (trenér Lvů): „Blahopřeji Karlovarsku k vítězství, které bylo zasloužené. První set byl vyrovnaný. Škoda 

čtyř es soupeře a nedohrání našich čtyř situací. Karlovarsko si hodně pomohlo střídáním Ihnáta za Wieseho. Poté mělo 

kvalitně přihráno a my se už nedostali k obraně. Hlavně dominovalo na servisu, což bylo rozhodující.“ 

Daniel Pfeffer (kapitán VKK): „Předně bych chtěl poděkovat fanouškům, kteří byli skvělí a hnali nás k výhře. 

Nemůžu říct, že jsme si zápas takto představovali, čekali jsme boj a mentální válku. Nyní si troufnu říci, že jsme byli v 

těžkých okamžicích mentálně silnější. Možná i proto, že jsme na ně o trochu více zvyklí. Lvi hráli dobře, ale my byli 

odolnější.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Moje hodnocení musí být pozitivní. Nejenom kvůli tomu, že jsme zvítězili, ale jakým 

způsobem. Navíc jsme prolomili letošní „lví prokletí‘. Z toho pohledu je to moc důležité. Pomohl nám Kuba Ihnát po 

technické stránce, a jakmile jsme stabilizovali příjem, hrálo se nám jednodušeji.“ 

 

AERO ODOLENA VODA – VK JIHOSTROJ ČESKÉ BUDĚJOVICE  3:2  (25:21, 11:25, 25:17, 23:25 a 15:12) 

V druhém utkání o bronz se odehrával ve Sportovní hale v Odoleně Vodě vyrovnaný boj od začátku až do 

konce, nakonec se šťastným koncem pro domácí hráče AERA. Ti tak srovnali stav série na 1:1 a rozhodnout 

o bronzu musí až úterní bitva v Českých Budějovicích. 

Matyáš Démar (kapitán AERA): „Takhle se hraje play-off, jsem hrdý na celý tým. Úžasnou atmosféru vytvořili naši 

diváci a za to jim děkuji.“ 

Martin Kop (trenér AERA): „Chtěli jsme se s domácím publikem rozloučit kvalitním výkonem, a to jsme splnili. Jsem 

rád, že jsme Radkovi Machovi prodloužili o pár dní kariéru. Víme, že to bude v Budějicích těžké, ale dnes hráči zjistili, že 

i Jihostroj  se dáí porazit, což se AERU dlouhé roky nedařilo. Na to utkání se musíme co nejlépe připravit, moc času není.“ 

Radek Mach (kapitán Jihostroje): „Dneska domácím šel výborně servis, o který se mohli opřít, a to bylo klíčem 

úspěchu celého zápasu. Tím pádem oslavy se odkládají na neurčito a v úterý se tedy rozhodne, kdo z nás to tedy oslaví.“ 



René Dvořák (trenér Jihostroje): „Odolena Voda hrála dobře, odvážně. My jsme se s tím dokázali vypořádat dobře 

ve druhém setu, ale pak vůbec nechápu, proč jsme odešli po druhém vyhraném setu o třídu, tak jsme ve třetím dole, 

nevím vůbec proč, nechápu a nerozumím. V pátém setu se dá těžko vyhrát, když zkazíme pět nebo šest servisů.“ 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

 

EXTRALIGA KADETEK MÁ ZA SEBOU FINÁLOVÝ TURNAJ – MISTREM ČR JE OLYMP PRAHA 

Na dalších místech se umístily celky: VK Královo Pole, VK Dukla Liberec, SVB C a TJ Ostrava 

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

TAKÉ STARŠÍ ŽACTVO JIŽ ZNÁ MISTRA REPUBLIKY 2021/22 – JE JÍM KLUB 

KLADNO VOLEJBAL 

 
Tradičním hostitelem finálového turnaje byl volejbalový oddíl TJ Slavia Hradec Králové. Barvy našeho 

kraje hájil bohužel jediný tým – Green Volley Frýdek-Místek a vedl si statečně. 

Ve skupině B porazil celek domácí Slavie 2:0, OREL jednotu Letohrad 2:1 a podlehl pozdějšímu mistru 

z Kladna 0:2. Z těchto výsledků rezultovalo druhé místo ve skupině a postup do finálové skupiny F. 

 

V této finálové skupině Green porazil Ústí nad Labem 2:1 a posléze prohrál se Znojmem a Plzní vždy 

1:2. Tyto výsledky znamenaly čtvrtou příčku ve skupině 

 

V nedělním play off tak Green nejdříve narazil na třetího ze skupiny E. Tím byl celek Prosek Praha. Naši 

žáci Prosek porazili 2:0 (23,15) a v posledním zápase tak hráli o páté až šesté místo. Jejich soupeřem 

bylo Ústí nad Labem. Také v tomto utkání Green Volley Frýdek-Místek vyhrál 2:0 (22,16) a skončil 

na krásném pátém místě. 

Medailové pozice: 

1. Kladno Volejbal 

2. Lvi Praha 

3. VK České Budějovice 

bramborová medaile zbyla Znojmu 

…………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 
 

 

VI. ročník Letního poháru Ing. Lumíra Hajduška zahájil 

Letní pohár je volným pokračováním trojkového volejbal mladšího žactva, který se hraje od října do 

března. Trojkový volejbal se na našem okrese začal hrát přibližně v polovině osmdesátých let, díky 

iniciativě Jaromíra Vybírala a později od něj převzal organizační štafetu právě Ing. Lumír Hajdušek. 

Letošního ročníku se účastní dvacet dva družstev. Prví turnaje se hrály ve čtvrtek 28. dubna.  

………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………. 

Předposlední kolo turnajů má za sebou také Šetková soutěž staršího žactva OVS Frýdek-Místek. 

Skupina A:  1.Red Volley Frýdlant n/O,  2.Green Volley F-M  A,  3.VK Raškovice,  4.ZŠ Janovice 

Skupina B:   1.TJ Sokol Palkovice,  2.TJ Sokol F-M  A,  3.TJ Sokol F-M  B 

Skupina C:   1.SK Metylovice,  2.Green Volley F-M  B,  3.TJ TŽ Třinec 

 

V Janovicích, dne 1. května 2022  Zapsal Brouk z Janovic 


